
Along China’s Coast presents over 90 photographs Dezső Bozóky took while he travelled in China from

1908-1909. Discover more about Bozóky’s adventure by answering the questions below! 

《漫遊中國沿海》展出超過90張德索‧博佐奇在1908−1909年間在中國沿岸遊歷時所攝下的珍貴影像。
請即回答以下問題，並發現更多有關博佐奇的精彩旅程！

Along  Ch i na ’ s  Coast :  Dezső  Bozóky ' s
Trave l  Photography  1908-1909

漫遊中國沿海：德索 ‧博佐奇的旅遊攝影⼀九零⼋⾄⼀九零九
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Questions 問題：  
You can find your answers on the exhibition text panels and handout.
你可以在展覽板及展覽⼩冊⼦上找到答案。

1. Who was Dezső Bozóky? Where was he from and what did he do?
德索‧博佐奇是誰？他來⾃哪裡？他的職業是甚麼？

2. Bozóky arrived in Asia on an Austro-Hungarian cruiser. What was the name of the
ship?
博佐奇乘坐⼀艘巡洋艦抵達亞洲。這艘船的名稱是甚麼？

3. Name a province or a city Bozóky travelled to during his time in China in 1908-1909.
在1908-1909年間, 博佐奇到過中國的哪些地⽅? 試舉例⼀個城市或省份。

Look for these works in the exhibition and answer the following questions: 
請在展覽中尋找以下作品，並回答問題：

4. What is the monument captured in this
photo?
請指出圖中名勝古蹟的名字。



Facebook: @University Museum and Art Gallery, HKU
Instagram: @umag_hku

Facebook:

Follow us on our social media 追蹤我們的社交媒體:

Instagram:

5. Where did Bozóky take this picture? 
博佐奇是在哪裏拍下這幅照⽚？

1. Dezső Bozóky was a naval officer from the Austro-Hungarian Empire. Outside of his
professional duties, he was also a photographer.
博佐奇是⼀名奧匈帝國的海軍軍官，在空餘的時間他亦是⼀名攝影師。

2. The SMS Kaiser Franz Joseph I. 約瑟夫⼀世級防護巡洋艦
3. Amoy (alternately known as Xiamen)/ Beijing / Guangdong / Shanghai / Shandong
廈⾨/北京/廣東/上海/⼭東
4. The Great Wall (Shanhaiguan) 萬⾥⻑城（⼭海關）
5.Nanking Road, Shanghai 上海南京路

Answers 答案：
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Thank you for visiting the exhibition! Stamp here and record your day at the museum:

感謝蒞臨參觀展覽！你可以在此蓋上博物館的記念印章留念：


